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Tjänstemän vid idrottsförvaltningen aviserade i lokaltidningen att ett ärende 

om en idrottshall i Hagastaden skulle läggas fram för idrottsnämnden i mars. 

Nämndsammanträdet har kommit och gått, men någon hall i Hagastaden har 

inte synts till. Det är också svårt att utläsa ur det investeringsprogram som 

idrottsnämnden antog i januari att någon hall i Hagastaden är inplanerad. 

 Som idrottsborgarrådet också har offentliggjort i medierna är planerna på 

en hall i de lokaler som idag inhyser Johannes brandstation beroende av att 

befintliga verksamheter kan flytta till den tilltänkta sambandscentralen på 

västra Kungsholmen – ett projekt som nu är ifrågasatt. 

 I Direktpress kan vi också läsa om de svårigheter som KFUM Central har 

haft med att kunna bygga en baskethall i innerstaden – trots att det i detta fall 

rör sig om en extern finansiär vars projekt inte belastar stadens 

investeringsbudget. 

 Just svårigheterna med att få till stånd idrottsytor i den befintliga stenstaden 

gör det oerhört viktigt att vi tar till vara varje möjlighet att skapa idrottsytor 

när vi bygger helt nya stadsdelar. Hagastaden är stadens sista chans på länge 

att skapa idrottsytor på Norrmalm, något som självklart är mycket starkt 

efterfrågat av föreningarna. Av denna anledning är det extremt oroande att det 

saknas besked kring hur idrottsplaneringen ser ut för Hagastaden. De 

detaljplaner som har antagits hittills innehåller visserligen en del parkmark, 

men inga ytor avsatta för idrott. 
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Med anledning av det ovan anförda vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

 

Kommer det att finnas idrottsytor i Hagastaden och i så fall av vilken 

beskaffenhet? 

 

Stockholm den 30 mars 2015 

 

Richard Bengtsson 


